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■  Hurley terug in de Hoofdklasse





 Bij de Oranjeselecties staat het 
vizier al vol op de Spelen én de
Olympische titel. Zeker bij de
dames waar de selectie inmiddels
bekend is. 

Amsterdam is met 5 internationals
goed vertegenwoordigd. Onder hen
is Anne Veenendaal die in Parijs
eerste keepster zal zijn. Mede door
een ijzersterk optreden in de play-
offs. Desondanks moesten de Am-
sterdamse dames in de halve fina-
les het hoofd buigen voor SCHC. 

PINOKÉ EN HURLEY
De heren van Pinoké liepen de
play-offs in de Hoofdklasse mis.
Een behoorlijke teleurstelling voor
de Steekneuzen die vorig jaar het
landskampioenschap behaalden.
Meer succes was er voor de man-
nen van Hurley in de Promotieklas-
se. De ploeg plaatste zich op de
laatste reguliere speeldag voor het
toetje van het seizoen. Na twee
heerlijke duels tegen HGC was 
promotie een feit. Daarmee keren
de Bosuilen terug op het hoogste
niveau. 

STRIJD
In de Overgangsklasse en in de 
eerste klasse wordt er nog volop
gehockeyd. Diverse teams uit onze
regio zijn nog op jacht naar succes.

En ook in de klasses daaronder
wordt er bikkelhard gestreden. Dat
wordt de komende weken alleen nog
maar meer én heviger. Want vanaf
nu gaat het écht ergens om in de
strijd om kampioenschappen, play-
offs, play-outs of degradatie. Zowel
bij senioren als ook bij de jeugd. 

ORANJE IN AMSTERDAM
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey staat er veel moois

op het programma. Eind juni 
spelen de Nederlandse Heren én
Dames 4 FIH Pro Leagueduels in
Utrecht op het complex van 
Kam-pong. Vervolgens worden
in Amsterdam eveneens 4 duels
gespeeld, uiteraard in het Wagener
Stadion. 

Op 14, 16 en 18 juli staan in Zwolle
de Oranje uitzwaaiwedstrijden
tegen Japan en India op het pro-

gramma. Daarna reizen de teams
naar Parijs waar op 27 juli de start
is van het Olympisch hockeytoer-
nooi.

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie weken.
Eerst de slotfase van de competitie,
daarna de laatste play-offs en als
kers op de taart de Olympische
Spelen in Parijs. Have fun en let’s
stick together. 
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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor tips,
bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Datzelfde geldt
uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de Hockey-
krant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om uw tips te verwer-
ken in het eerstvolgende nummer.
Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Het seizoen zit er bijna op. Voor veel clubs en teams staan
nog twee speelronden op het programma. Daarna volgen
nog diverse toernooien en afsluitingen. Altijd een fijne
periode en daar blijft het niet bij. Er staat ons namelijk een
heerlijke sportzomer te wachten. Met als hoogtepunt de
Olympische Spelen in Parijs. 

Een heerlijke 
sportzomer

Hockeykrant Amsterdam is een

uitgave van De Hockeykrant. 

De inhoud van deze krant staat

helemaal in het teken van de 

hockeyclubs in de regio 

Amsterdam. Verspreiding vindt

plaats via de clubhuizen van 

de verenigingen en via 

www.hockeykrant.nl.
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COLOFON

De wedstrijden in Utrecht worden
van 22 tot en met 25 juni gespeeld
op Kampong. In de Domstad
komen de Oranjedames twee keer
in actie. Op zaterdag 22 juni tegen
Duitsland. Op maandag 24 juni is
België de tegenstander. De Neder-
landse heren spelen op zondag 23
juni tegen Duitsland. Op dinsdag 25
juni wacht de kraker tegen België.  

AMSTERDAM
In Amsterdam spelen de Oranje-
teams eveneens twee duels, van-
zelfsprekend in het Wagener Sta-
dion. De heren beginnen op
donderdag 27 juni met een wed-
strijd tegen Duitsland. Op zondag
30 juni is de rematch tegen België.
Voor de Dames wacht op 28 juni
eerst België. Een dag later is Duits-
land de tegenstander.   

TICKETS
De kaartverkoop voor deze duels is
inmiddels gestart. Toegangs-
tickets zijn online te bestellen via
fihproleague.nl/tickets.

Op sommige dagen worden 
meerdere wedstrijden gespeeld. 
Je ticket is dan voor de hele dag
geldig. Meer informatie vind je 
op fihproleague.nl.

Eind juli start het Olympisch hockeytoernooi in Parijs.
Maar voordat het zover is, staat in juni eerst de FIH Pro
League op het programma. Met 8 duels in Utrecht en 8
in Amsterdam. Een mooie gelegenheid om de toplan-
den aan het werk te zien. Met daarbij ook de Oranjeda-
mes en de Nederlandse Heren. 

Hockeyfeest in Utrecht en Amsterdam

PROGRAMMA UTRECHT (KAMPONG)
ZATERDAG 22 JUNI        16:00      Nederland - Duitsland                   Dames

ZONDAG 23 JUNI         13:30      Groot-Brittannië - België               Heren

                                      16:00      Nederland - Duitsland                   Heren

MAANDAG 24 JUNI       15:00      Groot-Brittannië - Duitsland         Dames

                                      17:30      Duitsland - Groot-Brittannië         Heren

                                      20:00      Nederland - België                         Dames

DINSDAG 25 JUNI        17:30      Groot-Brittannië - België               Dames

                                      20:00      Nederland - België                         Heren

PROGRAMMA AMSTERDAM (WAGENER STADION)
DONDERDAG 27 JUNI    14:00      Duitsland - Groot-Brittannië         Dames

                                      16:30      Groot-Brittannië - België               Heren

                                      19:00      Nederland - Duitsland                   Heren

VRIJDAG 28 JUNI          16:30      Duitsland - Groot-Brittannië         Heren

                                      19:00      België - Nederland                         Dames

ZATERDAG 29 JUNI        16:30      België - Groot-Brittannië               Dames

                                      19:00      Duitsland - Nederland                   Dames

ZONDAG 30 JUNI         15:00      Nederland - België                         Heren
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AMSTERDAM - Vijf jaar is
Daan Sabel hoofdcoach van
de dames van Pinoké. Met
het team presteert hij
uiterst stabiel. Wat heet,
met Sabel aan het roer ein-
digde Pinoké steevast als
vijfde in de Hoofdklasse.
Nu wordt het tijd om de
volgende stap te zetten. 

Pinoké is klaar voor de volgende stap

Zeven jaar geleden kwam Sabel bij
Pinoké. In zijn eerste twee seizoe-
nen kon hij als assistent-coach 
rijpen onder de vleugels van de 
ervaren Hans Oostindie. In hun
eerste jaar werd meteen het kam-
pioenschap in de Overgangsklasse
behaald. Toen nog het tweede ni-
veau. Ook in de Hoofdklasse lieten
de Steekneuzen meteen prima
hockey zien en eindigden keurig 
in de middenmoot. 

BEST OF THE REST
In het tweede seizoen kondigde
Oostindie al vroeg zijn vertrek aan.
Sabel werd logischerwijs zijn ver-
vanger. Onder de nieuwbakken
coach zette Pinoké een nieuwe
stap omhoog met een knappe vijf-
de plaats. Net niet genoeg voor de
play-offs voor de landstitel. 

In de seizoenen die volgden, werd
Pinoké telkens best of the rest. “In
de zeer veranderende omgeving
van de Hoofdklasse, zijn wij heel
stabiel,” concludeert Sabel. 

MEER AANDACHT 
Bij de komst van Sabel naar Pinoké
kreeg hij van het bestuur te horen
dat de club de laatste jaren te wei-
nig aandacht had besteed aan het
damesteam. Dat moest anders.
Dames 1 moest weer een team
van de club worden. 

“Dat betekende dat er meer eigen
jeugd moest doorstromen naar
dames 1. Dat er meer met lange-
termijncontracten werd gewerkt.
En dat er stabiliteit in de staf moest
komen, rust rond het team en dui-
delijkheid in het programma. Dat
hoefde niet ineens, wij kregen daar
de tijd voor,” vertelt Sabel. 

FILOSOFIE VAN DE CLUB
Wat er al die jaren geleden gezegd
is, geldt nog steeds. Pinoké is een
stabiele Hoofdklasser, maar wel
op een manier die past bij de filo-
sofie van de club. Daarbij staat één
kernwaarde centraal: meer dan
teamgenoten. 

Sabel legt uit wat daarmee wordt
bedoeld. “We willen niet dat hier
speelsters komen om alleen een
beetje te hockeyen op een hoog
niveau. We vinden het heel belang-
rijk dat er écht een team staat dat
ook onderdeel is van de club.”

OP DE FIETS
Bij Pinoké spelen daarom geen
speelsters uit het buitenland. “We
willen een Nederlandstalig team

met speelsters die in of rondom
Amsterdam wonen. Zodat ze met
elkaar op de fiets naar de club
kunnen komen. Dat maakt het ook
makkelijker om voor de training
ergens af te spreken om een kof-
fietje te drinken bijvoorbeeld. Het
gaat erom dat ze elkaar écht leren
kennen en er meer is dan de mo-
menten samen op het veld.”

IETS TERUGDOEN
Dat clubgevoel is voor Sabel van
levensbelang. “Ik vind het belang-
rijk dat speelsters iets terugdoen
voor de club. Elin van Erk, Nina
van der Marel en Kiki Gunneman
geven bijvoorbeeld training aan de
jeugd. Zelf doe ik ook wat bij de

jongste jeugd en binnenkort geven
we weer een clinic voor het G-
team. Het zorgt ervoor dat we veel
meer onderdeel zijn van Pinoké.”

Waar dames 1 en heren 1 bij ande-
re clubs vaak een status aparte
heeft, is dat bij Pinoké niet het
geval. “Het mooiste compliment heb
ik gekregen van meisjes uit de B1
en A1 die met ons meetrainden. Ze
zeiden dat ze zich nooit zo welkom
hebben gevoeld binnen een team.
Dat maakt me trots,” aldus Sabel

NÓG NIET
Sportief gaat het Pinoké voor de
wind. Maar na 5 vijfde plekken op
rij willen de dames een volgende

stap maken richting de play-offs.
“Vorig seizoen hebben wij flink
moeten verjongen en was de 
verwachting dat we eerder zesde
zouden worden dan vierde. Het
werd weer een vijfde plek.”

“Dat was dus best knap. Dit jaar
hoopten we een stap te zetten. Die
hebben wij ook gezet, maar weer
werden we vijfde. Toch overheerst
in het team niet het gevoel van 
nét niet. Nee, er heerst juist een
stemming van nóg niet.”

ANDERE BOEG
Sabel merkte dat het team dit sei-
zoen vooral de punten pakte tegen
de onderste helft van de ranglijst.

Tegen de top-3 én de concurren-
ten om de vierde plaats bleef de
ploeg te vaak met lege handen. 

“Dat betekent dat we toch iets an-
ders moeten doen,” zegt de coach.
“We moeten het af en toe over een
andere boeg gooien. Te vaak willen
wij mooi hockeyen en het te netjes
doen. Soms moeten we dat mooie
hockey maar even laten voor wat
het is.”

NIEMAND IS GROTER
Vooralsnog heeft Sabel nog vol-
doende om aan te sleutelen bij het
team. Daarom verlengde hij on-
langs zijn contract met twee jaar.
“Ik ben hier nog niet klaar. Er zit
veel rek in het team en ik sta nog
steeds met veel plezier voor de
groep.”

Toch weet de coach dat er een
moment kan komen dat de 
chemie met de speelsters is uit-
gewerkt. “Dan maakt het me niet
uit hoe lang m’n contract nog
doorloopt, dan moet ik meteen
stoppen. Niemand is groter dan 
de club.”

Maar zover is het nog lang niet.
Sabel wil volgend seizoen weer
een goede stap zetten richting de
play-offs. “We zijn jaren geleden
begonnen aan een mooie reis en
hebben nog steeds een prachtig
doel in zicht. Daar wil ik me nog
volledig voor inzetten. Maar wel
binnen de filosofie die bij de club
past. We doen het op onze wijze.”
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Pels ging zeven jaar geleden aan
de slag bij Xenios, dat toen nog in
de Eerste Klasse speelde. Als assis-
tent-coach maakte hij de promotie
naar de Overgangsklasse mee. In
het eerste afgebroken corona-
seizoen schoof hij door naar de
positie als hoofdcoach. 

“Bij mijn komst sprak het bestuur
de ambitie uit te promoveren naar
de OVK,” herinnert Pels zich. “Maar
daar werd wel meteen bij gezegd
dat ze het met eigen spelers
wilden doen. Dat zegt iets over de
filosofie van deze club.”

TWEEDE PROMOTIE
De promotiedroom werd gere-
aliseerd en vorig jaar volgde zelfs
de promotie naar de Pro-
motieklasse. “Dat was toch een
beetje een verrassing. We waren
niet de topfavoriet, maar flikten
het toch. Dat was een mooie
bekroning,” zegt Pels. 

De coach wist wel meteen dat zijn
team een zwaar seizoen tegemoet
ging. Met teams als Nijmegen,
Hurley en SCHC en spelers die
jarenlang op het hoogste niveau
hadden gespeeld, kreeg Xenios er
een zware kluif aan zich te hand-
haven. 

ZELFDE TEAM
Toch bleef de filosofie van de club
overeind. “We gingen nagenoeg
met hetzelfde team verder. Er is
één jonge speler van buitenaf
gekomen en een ander is uit de
jeugd doorgestroomd. Wij wilden
het avontuur aangaan met het

kampioensteam. En als er een ver-
sterking van buitenaf komt, kijken
we vooral of die bij het team én de
club past.” 

LASTIGE START
Al vanaf de start had Xenios het
behoorlijk lastig in de Pro-
motieklasse. “We leerden in de
eerste weken meteen een paar

harde lessen,” zegt Pels. “We hield-
en dezelfde spelopvatting als in de
Overgangsklasse. Zwart-wit gezegd
is dat opportunistisch en naïef
spel. Dat had als gevolg dat we er
een paar keer hard afgingen.”

BALANS
Na vijf wedstrijden werd de balans
opgemaakt. Daarvan was de
uitkomst dat er in de spelopvatting
iets moest veranderen. Er moest
zakelijker gehockeyd worden. Met
meer focus op rendement dan op
mooi hockey.

Het had als resultaat dat Xenios
beter weerstand bood en langer
mocht hopen op een resultaat.
“Toch kwamen we alsnog tekort
om resultaten te boeken. Een paar
keer konden we prima meekomen,
maar af en toe waren tegen-
standers ook een flink maatje te
groot. Aan het einde van de rit
ontbrak het ons simpelweg aan
kwaliteit.”

GOEDE SFEER
Ondanks de povere resultaten –
enkel Push werd op een gelijkspel
gehouden – bleef de sfeer in 
de groep uitstekend. “Daarvoor 
verdient deze groep een enorm
compliment. Ik heb dit seizoen
geen enkele keer een opmerking
hoeven maken over de mindset van
de spelers. Iedere training, iedere
video-analyse was de focus er. 
Daar ben ik ontzettend blij mee.”

Een paar weken voor het einde
van de competitie was Xenios al
zeker van degradatie. “Ik kreeg in
die tijd vaak de vraag hoe het met
de sfeer zat. Mensen geloofden
het bijna niet als ik zei dat die het-
zelfde was als in de eerste weken
van de competitie.”

AFSCHEID 
Xenios sloot de competitie af met
een 9-0 verlies op Tilburg. Twee
weken eerder werd er na de laat-
ste thuiswedstrijd van het seizoen
tegen Hurley al afscheid genomen
van vier spelers en de beide
coaches. “Dat voelde als een af-
sluiting. Drie spelers hockeyen al
vanaf de jongste jeugd bij de club.
Eentje speelde met Xenios nog in
de Derde Klasse.”

“Dat is toch wel heel bijzonder. 
Het zegt ook iets over de stappen
die we samen hebben gemaakt.
Daarom, en dat klinkt misschien

gek, kijk ik heel positief terug op
het afgelopen seizoen. Het was
een pittig, maar ook prachtig avon-
tuur.”

Een prachtig avontuur met slechts één puntje
AMSTERDAM - De heren
van Xenios schreven vorig
jaar geschiedenis met 
promotie naar de Promotie-
klasse. Dit seizoen wisten
ze vooraf al dat het heel
lastig en zwaar zou wor-
den. Dat bleek ook. Het
team van Basten Pels
behaalde slechts één
puntje. Toch kijkt de 
vertrekkende coach 
terug op een onvergetelijk
avontuur. 

Vertrek 
van Pels
Ook voor Basten Pels is er een
einde gekomen aan zijn tijd als 
Xenioot. Na zeven jaar stapt hij
over naar de heren van Almere. 

“Ik werd in februari gebeld door
Jamie Kroukamp, een goede
vriend van mij. Hij is samen met
Bas Beuse coach van Almere en
vertelde dat Bas na het seizoen
zou stoppen. Hij moest dus op
zoek en vroeg of ik het wilde
overnemen.”

Pels vroeg zijn vriend wat be-
denktijd. “Het was een moeilijke
keuze. Ik had het enorm naar
m’n zin bij Xenios en met het
team. Maar dat alleen is niet
een goede drijfveer. Ik wilde
mezelf niet gaan herhalen.
Daarom vond ik dat het tijd

werd voor een andere coach.
Dat wordt mijn goede vriend
Bert Remmerswaal, die dit
seizoen al een rol als trainer
vervulde en dus een bekende is
van het team.”

BRAAI
Toen Pels dat helder had, maak-
te hij een afspraak met
Kroukamp om de opties te be-
spreken. Tijdens een braai, hun
gezamenlijke passie, viel de
beslissing. “Aan het einde van de
avond zeiden we tegen elkaar:
gaaf, dit gaan we doen.”

Voor Pels komt er dus na zeven
jaar een einde aan zijn tijd bij
Xenios. “Het zal heel gek voelen
om straks bij een andere club op
het veld te staan. Ondertussen
heb ik er ook heel veel zin in. En
ondanks de ene puntje in mijn
laatste jaar, kijk ik terug op een
geweldige tijd bij Xenios.” 
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FIT had voorafgaand aan het
seizoen niet de doelstelling om te
promoveren. “We wilden vooral
lekker samen hockeyen en plezier
maken.” vertelt aanvoerder Lucas
Mensink. “Met als doel om uitein-
delijk te groeien naar het niveau
van de Eerste Klasse. Nu we ook
de kans hebben om te promo-
veren, gaan we daar uiteraard 
vol voor.”

STEADY
FIT draai een steady seizoen in de
tweede klasse A. In de winterstop
stond de ploeg op een prima 2e
plaats, achter koploper HDS dat in
de poule een maatje te groot is.
“Toen begon de mogelijke pro-
motie wel een beetje te leven in
het team,” zegt Mensink. “Dat is
logisch, want je staat op een 
promotieplek.”

Gek genoeg ging het daarna plots
mis bij FIT. In de eerste vier duels
na de winterstop werd er niet

gewonnen. “Toen ging de focus
gewoon weer terug op de bele-
ving van het spel en minder op
het resultaat. Vanaf dat moment
ging het weer goed.” 

LIEVER NIET
Met nog twee duels te spelen,
heeft FIT drie punten voorsprong
op DSHC. Op de laatste speeldag
van de competitie staat de wed-
strijd tegen de Delftse studenten
op het programma. “Maar liever
laten we het niet op dat duel
aankomen. Als we de wedstrijd 
ervoor van Purmerend winnen,
zijn we al zeker van promotie.
Bovendien spelen we dan thuis,
dus dat is wel iets mooier.”

ERVAREN TEAM
De 28-jarige Mensink speelt al
negen jaar bij FIT en is aanvoerder
van het team. “Maar ik ben nog
geen veteraan hoor. We hebben
meer spelers die rond de 30 zijn
en een paar jongens die net uit de

jeugd komen. In die tussenleeftijd
hebben we heel weinig spelers. Ik
hoop dat onze ervaring de
doorslag geeft in de laatste wed-
strijden.”

KLAAR VOOR EERSTE KLASSE
De selectie blijft voor komend
seizoen goeddeels intact. Mensink
is ervan overtuigd dat het team
kan meedraaien in de Eerste

Klasse. Resultaten in de Gold Cup
sterken hem in die gedachte. 
Zo had Almere het bijzonder 
lastig met FIT en stuntten de 
Amsterdammers met winst op
Overgangsklasser Naarden. 

“We hebben een groep met spe-
lers die allelmaal heel specifieke
skills hebben. Als iedereen een
goede dag heeft en in z’n kracht

komt te spelen, kunnen we een
hoog niveau halen. We weten dat
het lastig kan worden in de Eerste
Klasse, maar kunnen het niveau
aan. Maar zover is het nog niet.
Wij moeten we eerst die promotie
zekerstellen.”

AMSTERDAM – De heren van FIT maken zich op voor
een loeispannend competitieslot. Met nog twee duels
op het programma zijn de hockeyers uit Amsterdam-
Noord met DSHC verwikkeld in een enerverende strijd
om promotie naar de Eerste Klasse. 

FIT klaar voor promotie naar de Eerste Klasse

Helaas zijn die ambities ver-

traagd. De FIH draaide in februari

de beslissing terug en dus wordt

het WK in 2026 toch op watervel-

den gespeeld. Dit tot teleurstel-

ling van de KNHB waar de

duurzaamheidsambities hoog in

het vaandel staan. Daarom blijft

de hockeybond deze ambities

structureel nastreven, waarbij

nauw wordt samengewerkt met

Greenfields TenCate.

VELD VAN DE TOEKOMST
Deze samenwerking is niet voor

niets. Met name omdat CSC Sport-

GreenFields wereldwijd innovator

en leverancier is op het gebied van

duurzame droogvelden. Hierdoor

werd in juni 2023 op MHC Weesp al

het hockeyveld van de toekomst

in gebruik genomen. Het eerste

FIH-gecertificeerde hockeyveld ter

wereld waarbij water geen rol

meer speelt. Inmiddels liggen

deze Pure EP-velden ook in Mierlo

en bij MHC De Reigers. 

MILJOENEN LITERS WATER
Het bijzondere van de velden is

dat het vrijwel alle eigenschappen

heeft van een waterveld. Toch is

water niet meer nodig en zelfs

sproeien hoeft niet meer, dankzij

een revolutionaire nieuwe tech-

niek. “Daarmee bespaar je per

veld drie miljoen liter per jaar,”

zegt Matthijs Verhoef, salesma-

nager van CCS Sport. “Dat zijn

enorme aantallen.”

OPLOSSING
Het feit dat de FIH de duurzame

ambities voorlopig heeft gepar-

keerd, noemt Verhoef dan ook

spijtig. “Desondanks gaan wij

volop door met de ontwikkeling

van droogvelden. Ook om een

oplossing te bieden voor landen

waar water schaars is. In Neder-

land speelt dat probleem welis-

waar minder, maar ook hier

worden de zomers drogers en

warmer. En dus moet je op zoek

naar een alternatief: een goed

hockeyveld waarvoor het

besproeien met drinkwater niet

meer nodig is. Die bieden wij met

ons Pure EP-veld en bewijzen dat

in de praktijk. 

MONITOREN
Dit blijkt zeker. Zowel clubs als

gemeenten zijn bijzonder tevre-

den met de aangelegde droogvel-

den. “Ook omdat wij constant

blijven monitoren,” zegt Verhoef.

“Zo wordt de toplaag van ieder

veld drie keer per seizoen gekeurd

en luisteren we heel goed naar de

feedback van spelers. Bovendien

voeren wij ook biomedische tes-

ten uit om de verschillen tussen

een waterveld en een droogveld

nog meer te verkleinen.”

“Dit alles levert heel veel data op

die onze ontwikkelingen onder-

steunen. Iedereen is dan ook posi-

tief. Zeker omdat de Pure

EP-velden echt de eigenschappen

van een waterveld benaderen. Het

'klinkt' alleen anders, daardoor

heb een andere beleving. Maar na

een half uurtje spelen, ben je er

volledig aan gewend.”

TOEKOMST
Veel clubs en gemeenten zien het

Pure EP-veld op dit moment als

ideale optie voor de vervanging

van zand- en semiwatervelden.

De verwachting is dat het op ter-

mijn ook zal gelden voor water-

velden. “In dat opzicht is de

mindset aan het veranderen. Dat

merken we nu al. Wij zijn er dan

ook van overtuigd dat dit de

juiste stap naar de toekomst is.”

Kijk voor meer informatie op

www.cscsport.nl.

Het was een mooi en duurzaam streven van de wereld-
hockeybond FIH. Het besluit om bij de Olympische Spelen
in Parijs voor het laatst op een waterveld te spelen. Het
WK in 2026, in Nederland en België, zou voor het eerst op
droogvelden worden afgewerkt. Als dé norm voor een
duurzame toekomst waarmee wereldwijd jaarlijks miljar-
den liters drinkwater wordt bespaard. 

CSC Sport

'Droogvelden
worden de 
toekomst'



Bijles of huiswerkbegeleiding nodig?
Wij helpen je met jouw schoolwerk

Bij ons krijg je les op een persoonlijke manier, waardoor jij je goede en minder goede kanten
van je leren gaat inzien en jezelf daarin kunt ontwikkelen. Je zelfvertrouwen groeit, je vindt

school daardoor minder ‘stom’ en houdt meer tijd over voor de dingen die je echt leuk vindt.
Bijles of huiswerkbegeleiding nodig? Kies BrainBoost!

Onze insteek, wij helpen bij Leren leren, zijn er om extra ondersteuning
te bieden als je op school tegen problemen aanloopt.

info@brainboost.nl    |    www.brainboost.nl
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Sinds de oprichting in 2009 is
Westerpark razendsnel gegroeid
naar een club van ruim 1650
leden. “Dat is heel bijzonder,” zegt
voorzitter Steven de Bruijn. “Wat
ooit begon met een clubje enthou-
siaste vaders op een korfbalveldje,
is inmiddels verworden tot een
grote en bloeiende vereniging.”

STEILE CURVE
Westerpark groeide zo snel uit
haar jasje dat er telkens nieuwe
velden aangelegd moesten wor-
den. Vier jaar geleden deed de
club een aanvraag bij de gemeente
voor een vijfde veld. “We hebben
altijd een enorm steile groeicurve
gehad. Het ging zo snel dat we
zelfs een ledenstop hebben gehad
bij de jeugd. We konden het qua
veldcapaciteit simpelweg niet
meer aan.”

NIEUW VELD
Een nieuw veld was niet zomaar
aangelegd op Sportpark Spiering-
horn. Was er eindelijk een geschik-
te plek gevonden, bleek de aan-
leg niet door te kunnen gaan, van-
wege de aanwezigheid van een
put. Maar na vier lange jaren
wachten, lukte het eindelijk om het
gewenste vijfde veld te realiseren.
Aan het begin van dit seizoen werd
de nieuwe mat feestelijk in gebruik
genomen.

Het betekende ook dat de club
weer nieuwe leden kon inschrijven.
“Zo’n ledenstop heb je liever niet.
Je krijgt dan toch het imago dat je

niet lid kan worden bij ons.
Gelukkig kunnen we dat nu weer
ombuigen,” zegt De Bruijn.

VERDER GROEIEN
Die nieuwe leden verwacht de club
in de komende jaren zeker te krijgen.
Met de ontwikkelingen op het gebied
van woningbouw in de omgeving,
lijkt Westerpark over enkele jaren
door te gaan groeien naar een aantal
van boven de 2000 hockeyers.

“En dat is ook het maximaal aantal
leden dat we aankunnen,” zegt De
Bruijn. “Sportpark Spieringhorn
wordt flink aangepakt, maar wij
hebben de toezegging gekregen
dat we hier kunnen blijven. Maar
meer ruimte voor velden is er niet.
We kunnen maximaal 2200 leden
aan, schat ik in.”

BUURTCLUB
Volgens De Bruijn is het ook niet
gezond als de club nog groter zou
worden. “Wij willen een buurtclub
zijn. Als je te groot wordt, verliezen
de leden het contact met elkaar.
Het is fijn als je elkaar toch een
beetje kent. Als er nog meer hoc-
keyers komen, is het beter dat er
nóg een club in de omgeving
wordt opgericht.”

Met de groei van het ledenaantal,
krijgt de club er wel een probleem-
pje bij. Het huidige clubhuis is
gebouwd voor zo’n 1200 leden.
“Met de herontwikkeling van het
park moeten we ook kijken naar
onze eigen accommodatie,” zegt
De Bruijn. “Want die is niet
geschikt voor een club met meer
dan 2000 leden.”

DIVERSE VERENIGING
Bij Westerpark leunen ze niet
kalmpjes achterover tot nieuwe
leden zich melden. Hoewel dat
eenvoudig zou kunnen, is de 
club zelf ook actief op zoek naar
potentiële leden die vanuit hun
achtergrond niet snel met hockey
in aanraking zouden komen.

“Wij zijn een club voor Amsterdam-
West, Nieuw-West en Centrum-
West. Wij zijn de meest stadse
hockeyclub van Amsterdam 
en willen een toegankelijke en 
diverse vereniging zijn,” legt 
de voorzitter uit. 

IEDEREEN IS WELKOM
Vanuit de kernwaarden van 
de club: uitdaging, creativiteit, 
diversiteit en betrokkenheid, 
wil Westerpark iedereen uit de 
directe omgeving de kans bieden
om lid te worden. 

“Iedereen is welkom,” benadrukt
De Bruijn. “Of je nu uit een echte
hockeyfamilie komt of niet. En of je
je hele leven al in Amsterdam
woont of pas net naar de stad
bent verhuisd. En het maakt ook
niet uit of je op een hoog niveau
speelt of in een vriendenteam wilt
hockeyen. Bij ons is er persoonlijke
aandacht en een passende uit-
daging voor iedereen. Dat is onze
missie.”

MEER DAN MOOIE WOORDEN 
Het zijn niet alleen mooie woorden
die de voorzitter uitspreekt. De
club adopteerde twee jaar geleden
pleintjes in Nieuw-West: het
Nouriplein en het Slotermeerplein.
Daar organiseert Westerpark 
trainingen en wedstrijdjes voor
kinderen uit wijken waar hockey
niet gewoon is. Dit in samenwer-
king met de KNHB, Rabo Hockey-
foundation en de stichting Hockey
voor Iedereen 

“Op die manier hopen we nieuwe
aanwas enthousiast te maken om
lid te worden van Westerpark. Wij
willen als club een afspiegeling zijn
van de omgeving waar wij zitten,”
zegt De Bruijn.

AFSCHEID
Het zijn plannen waar de opvolger
van De Bruijn op verder kan
bouwen. De voorzitter zwaait in
juli namelijk af en geeft dan het
stokje over aan Quirine Biermans-
Eijkman. “Op de ALV van 5 juli 
dragen we haar voor. Quirine is 
al jaren bestuurslid hockey-
technische zaken. Onlangs hebben
we nieuwe ambities opgesteld
voor de komende jaren. Daar kan
zij mee aan de slag.”

De Bruijn heeft drie mooie jaren
gehad als voorzitter van Wester-
park. “Het is enorm snel gegaan en
ik kijk er met veel tevredenheid op
terug. We hebben een paar mooie
dingen bereikt met elkaar.
Gelukkig hebben wij nog steeds
veel vrijwilligers die zich keihard
inzetten voor de club.”

De Bruijn blijft na zijn vertrek als
voorzitter wel actief in verschil-
lende commissies. Daarnaast zal
hij als scheidsrechter nog regel-
matig op het veld staan. En uiter-
aard langs de lijn, als enthousiaste
hockeyvader van twee dochters
die ook bij Westerpark spelen. 

AMSTERDAM - Na vier jaar
wachten en een ledenstop
kreeg AMHC Westerpark dit
seizoen het zo vurig
gewenste vijfde veld. Daar-
door kan de club, die
onlangs het 15-jarig
bestaan vierde, weer
gestaag verder groeien. 

‘Divers’ Westerpark kan weer groeien



Westzijde 318A
1506 GJ Zaandam
075 61 77 952
www.hoenderdos.nl

Zaan Advocaten

Westzijde 318, 

1506 GJ Zaandam

075 631 31 21

075 303 00 10

www.zaanadvocaten.nl

Zaan Advocaten is een zeer ervaren, hecht en betrouwbaar team met een nuchtere eigen-

tijdse kijk op juridische zaken. Al ruim 30 jaar bieden wij concrete juridische hulp aan zowel

(startende) ondernemers (mkb, zzp) als aan particulieren. Onze gedreven vakspecialisten

onderscheiden zich door hun duidelijke en praktische werkwijze in combinatie met kennis

en gezond verstand. We kennen alle haken en ogen van het vak en hebben snel zicht op de

mogelijkheden en kansen, een groot voordeel dat onze brede en jarenlange ervaring biedt.

Meer weten? Maak een afspraak voor een gesprek.

ONLINE
adverteren? 

Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar
info@hockeykrant.nl 

voor meer informatie en 
een vrijblijvende offerte
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“Het gaat eigenlijk boven verwach-
ting,” zegt Tamara Seur, coördinator
Parahockey van Westerpark. “Bij de
eerste training waren er meteen al
acht kinderen die niet alleen veel
plezier hebben, maar waarschijnlijk
ook doorgaan. Daar zijn we heel
blij mee. Bovendien is de groep
heel divers, met verschillende
beperkingen. Dat maakt het extra
leuk.”

FILOSOFIE
Het initiatief om te starten met
Parahockey sluit naadloos aan bij
de filosofie van Westerpark: een
buurtclub zijn waar iedereen zich
welkom voelt. Dit geldt ook voor

doelgroepen die wat minder snel
in aanraking komen met hockey.
Hiervoor lanceerde Westerpark
eerder met succes het pleintjes-
hockey waarbij kinderen uit wijken
in Nieuw-West kennismaken met
en plezier beleven aan hockey. 

VOORBEREIDING
Parahockey is de volgende stap, al
ging de club bepaald niet over een
nacht ijs. “We zijn bijna een jaar
bezig geweest met de voorberei-
dingen,” zegt Tamara. “Zo is er
vooronderzoek gedaan naar de
doelgroep, we zijn bij andere clubs
op bezoek geweest en zitten ook in
het overleg met Amsterdam,

Pinoké en Myra. Daarnaast hebben
we vier weken lang gymlessen
gegeven op VSO de Heldring; een
school voor leerlingen met een
verstandelijke beperking. Nadat
alles in kaart was gebracht, zijn we
gestart.” 

PERSOONLIJKE AANDACHT
Westerpark heeft bewust de keuze
gemaakt voor Parahockey. Dus
zowel kinderen en jongeren met
een lichamelijke als verstandelijke
beperking of een ontwikkelings-
stoornis zijn welkom. “Dat gaat
prima samen, ook omdat er voor
iedereen persoonlijke aandacht is.

Daarnaast focussen wij ons vooral
op het speelplezier en het
vertrouwen in eigen kunnen.”

DROOM
Vanzelfsprekend speelt ook de
gezelligheid een grote rol. Evenals
het enthousiasme. “Dat zat er 
bij de eerste training al meteen 
in; echt geweldig. Na afloop van 
de vier proeftrainingen wordt er
uiteraard geëvalueerd, maar dit 
initiatief gaat komend seizoen
zeker een vervolg krijgen. Dit geldt
in ieder geval voor de trainingen
en wellicht is er meer mogelijk. 
Bijvoorbeeld deelname aan een 

toernooi, maar uiteindelijk is de
wens natuurlijk competitie spelen.
Dat zou voor deze kinderen écht
een droom zijn.”

De laatste twee proeftrainingen
vinden plaats op zondag 9 en 16
juni, van 09.30 uur tot 10.30 uur
op Sportpark Spieringhorn. Er 
zijn geen kosten aan verbonden
en hockeyspullen liggen voor je
klaar. Heb je nog een vraag of wil
je je direct aanmelden? Dat kan via
parahockey@amhcwesterpark.nl.
Of kijk op
www.amhcwesterpark.nl.

AMSTERDAM – AMHC Westerpark is eind mei gestart
met het aanbieden van Parahockey. Op vier zondagen
worden er proeftrainingen georganiseerd waar jeugd
en jongvolwassenen met een beperking gratis kunnen
kennismaken met hockey. En dat gaat inmiddels zo
goed dat de club er komend seizoen zéker mee verder
gaat. 

Westerpark 
start met
Parahockey

“Het is een heel bijzonder
seizoen,” zo vat Stavenuiter de
jaargang in zes woorden kern-
achtig samen. “Vorig jaar is de
coach afgezwaaid en we konden
geen vervanger vinden. Daarop
hebben Arne Veenis en ikzelf de
coaching voor een deel opgepakt.
Bij duels in de Silver Cup en in de
zaalcompetitie stond ik langs de
lijn. Maar we zijn allebei nog te
gek van het spelletje.”

KOPLOPER
Stavenuiter speelt zijn wedstrijden
nog elke zondag in Heren 3. “We
proberen er wel rekening mee 
te houden en zoveel mogelijk te
regelen met wedstrijdsecretaris-

sen uit de regio. Op die manier
kan -over het algemeen- één van
ons langs de lijn staan. Bij het
duel tegen Heerhugowaard heb ik
wel mijn eigen wedstrijd moeten
laten schieten. Zo was ik erbij
toen we met 3-2 wonnen van de
koploper.”

CREATIEF
Op de dinsdag- en de woensdag-
avond stonden er wel twee trai-
ners voor de ploeg. “De coaching
hebben we dus creatief moeten
oplossen en dat is eigenlijk best
goed gegaan. Dames 1 strijdt 
tot het einde van de competitie
nog voor promotie. De speelsters
hebben het naar hun zin in 

het team. De hoge plek op de 
ranglijst is grotendeels hun eigen
verdienste.”

RACE
In de aanloop naar de winst op
Heerhugowaard verspeelde
Dames 1 vanaf de winterstop
slecht twee punten. “Het zijn alle-
maal prima uitslagen. Ze zijn het
hele jaar in de race gebleven en
we zien aan het einde wel of het
voldoende is geweest voor de
derde klasse.”

BRANDJESBLUSSER
Dennis Stavenuiter is naast 
interim-coach van Dames 1 en
speler van Heren 3 ook commis-
saris hockey op de club. “Ik richt
me vooral op de senioren, mijn
collega zit meer op de jeugdlijn. Ik 
ben dus een beetje een brandjes-
blusser, een manusje van alles.
Eerder heb ik ook Dames 2
gecoacht, in combinatie met 
Meisjes A1. Het is leuk om de 
ontwikkeling van jeugd te zien 
die nu in Dames 1 speelt.”

RUSTIGER
Komend seizoen worden de 
weekenden op de club wat
rustiger voor Stavenuiter, die
gewoon actief blijft in Heren 3.
“Daarnaast hoop ik ook heel 
wat keren langs de lijn te kun-
nen staan bij Dames 1, maar 
dan gewoon als toeschouwer.
Want voor volgend seizoen zijn 
we mondeling rond met een
nieuwe coach. Maar het is pas
definitief als er een hand-
tekening op papier staat.”

WIJDEWORMER – Met nog een wedstrijd voor de boeg
zijn de dames van De Kraaien nog vol in de race voor
promotie naar de derde klasse. En dat is knap. Zeker
als je bedenkt dat het vaandelteam het hele seizoen al
zonder vaste coach speelt. De prestaties zijn dan ook
grotendeels hun eigen verdienste, vindt interim-coach
Dennis Stavenuiter. 

Zonder vaste
coach op weg
maar promotie
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Met de promotie kende de 
debuterende coach meteen een
droomjaar. Toch zag dat er in de
eerste maanden van de competitie
niet naar uit. “Hurley hoort in de
top van de Promotieklasse te 
spelen, maar in het begin van het
seizoen ging het nog teveel met
‘ups en downs’. Met een nieuwe
coach en een nieuwe filosofie
moesten we aan elkaar wennen.
Er was wel wat onrust en onzeker-
heid in die fase.”

LOS ANGELES
Daarin kwam verandering in de
winterstop, na een succesvolle
teamtrip naar Los Angeles. 

”Daar is veel met elkaar gesproken
en zijn goede afspraken gemaakt.
Vervolgens hebben we niks meer
verloren. Nog wel driemaal geli-
jkgespeeld, waarvan twee keer
tegen directe concurrenten. Door
het gelijkspel tegen Cartouche (2-
2) raakte de titel uit het zicht.” 

GEFLATTEERD
Volgens de coach werd zijn ploeg
sterker door het overwinnen van
al die tegenslagen. Deze ervarin-
gen hielpen in de play-offs. “HGC
is een historische club die zware
tijden doormaakt. Voor ons was er
vooraf geen druk om te presteren;
wij vonden het vooral gaaf om

tegen hen te spelen. In de eerste
wedstrijd, op HGC, stonden we
geflatteerd op 0-4 en kwamen zij
door drie corners terug tot 3-4.”

SHOOT-OUTS
Bij de return op zondag kwam HGC
vrij snel op 0-2. “Toen kwam er bij
ons toch wel wat spanning bij kijken.
Maar we hebben vertrouwen
gehouden in het doelpunt dat we
nodig hadden. Dat kwam er ook 
en vervolgens draaide het uit op
shoot-outs. Daar besteden wij aan

het einde van iedere training 
aandacht aan. De spelers en de
keeper waren dus goed voorbereid.
Wij maakten ze alle vier en onze
keeper stopte er één.”

DOEL
Hurley keert na twee seizoenen
terug in de Hoofdklasse. “Het plan
was er wel om een keer te promov-
eren, maar dat het nu al meteen is
gelukt, is heel erg gaaf. Er gaan een
paar spelers stoppen, dus we
hebben wel enkele vervangers

nodig. Het niveau in de Hoofd-
klasse is hoog, dus we moeten 
nog fitter worden en alle details
moeten stapje voor stapje nog
beter.”

“Na de Olympische Spelen wordt
de competitie wellicht veel sterker.
Handhaving zal ons doel worden.
We hebben een mix van getalen-
teerde spelers en ervaren jongens
en blijven gewoon onze eigen
koers varen. De kracht zit bij ons
vooral in het echte teamgevoel.”

AMSTERDAM – De heren van Hurley keren na de winst
op HGC in de play-offs terug in de Hoofdklasse. Na een
zinderend duel op zondag 2 juni moesten shoot-outs de
beslissing brengen. Het team van coach Enzo Torossi had
daarop al maanden getraind. Het resultaat: een foutloze
serie en belangrijke reddingen van de keeper.

Heren Hurley 
terug in de 
Hoofdklasse

Waarom neemt de coach die zo
succesvol is afscheid? “Het is heel
simpel,” begint Buné. “Ik vind dat
het tijd is voor een ander geluid
bij de dames. Mijn assistent Hans
Vlek en ik hebben het team vijf
seizoenen onder onze hoede
gehad. Hans kent veel meiden al
langer. Ik heb enkelen in de MD1
nog training gegeven.”

“Velen weten niet beter dat wij
voor de groep staan. En dus is het
tijd voor iets nieuws. Er is maar
weinig verloop geweest in het
team. We zijn continue met
dezelfde groep bezig. Ze zijn nu
vast ook nieuwsgierig naar iets
anders.”

GOEDE LICHTING
Buné kijkt met veel genoegen
terug op zijn tijd bij de dames van

Myra. “Voor mijn aanstelling wist
ik al dat er een heel goede lichting
in de jeugd zat aan te komen. Dus
toen ik werd gevraagd om coach
te worden, wilde ik dat heel graag.
Ik wist welke potentie er in het
team zat.”

De start van Buné was nog stroef.
Corona legde de sportwereld twee
seizoenen lam. “Maar in die tijd
hebben wij wel de basis gelegd
voor ons succes. Dit door binnen
de mogelijkheden die we hadden,
veel aandacht te legen op de tech-
niektrainingen. Dat heeft zich later
uitbetaald.”

PROMOTIE
Na de coronaperiode werd de
goede lijn doorgetrokken. In 2022
schreef het team geschiedenis
met promotie naar de Over-

gangsklasse. Het eerste seizoen in
de OVK was behoorlijk wennen.
“We moesten leren op resultaat te
spelen,” legt Buné uit. “Dat heeft
wel tijd gekost. In het eerste jaar
hebben we ons op het aantal
gewonnen wedstrijden weten te
handhaven.”

BLESSURES
Ook dit seizoen ging het niet
vanzelf. Dat had mede te maken
met de vele blessures die het
team teisterden. Zo ontbrak keep-

ster Erin Schurink in de eerste
seizoenshelft. “Dat zorgde voor
onzekerheid. En als je niet zeker
bent, kost dat uiteindelijk ook
punten.” 

Toch lukte het Myra om zich twee
wedstrijden voor het einde veilig
te spelen. Het maakt dat Buné
met een goed gevoel kan
vertrekken. Volgend seizoen wordt
hij assistent-coach Leiden. Als
vicevoorzitter blijft Buné wel ver-
bonden aan Myra. 

EMOTIONEEL AFSCHEID
“Het voelt toch vreemd om vol-
gend seizoen niet bij Myra voor de
groep te staan,” zegt Buné. “Het
afscheid was toch wel emotioneel.
De dames hebben een heel mooi
tijdschrift voor me gemaakt met
verhalen en foto’s. Dat vind ik echt
supergaaf. Er viel dus wel een
traantje. Maar we hebben vooral
ontzettend veel met elkaar
gelachen.”

AMSTELVEEN - Na vijf jaar stopt Jeroen Buné als coach
van de dames van Myra. Op 26 mei stond hij voor het
laatst langs de lijn zijn club. En bij het team dat onder
zijn leiding voor het eerst in de clubhistorie promo-
veerde naar de Overgangsklasse.  

Jeroen Buné neemt
afscheid met een lach
en een traan 
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AthenA plaatste zich voor de play-
offs in de allerlaatste competi-
tiewedstrijd. Het werd Hitchcock-
achtige ontknoping tegen directe
concurrent Rood-Wit. 

GEWELDIGE REEKS
“Het was een fantastische wedstrijd
en ontzettend spannend,” blikt
coach Jorik Smit terug op het tref-
fen. “In de laatste weken hebben
wij een geweldige reeks neergezet,
maar Rood-Wit verspeelde ook
geen punten. Totdat zij in de voor-
laatste speelronde ineens verloren
van Spandersbosch. Daardoor wis-
ten wij dat een gelijkspel genoeg
was om de play-offs te bereiken.”

DRUK
Dat leverde meteen een probleem
op. Want AthenA is niet het team

dat eenvoudig op een gelijkspel
kan spelen. Toch ging dat tegen
Rood-Wit niet onaardig. Ondanks
kansen over en weer, stond het na
drie kwarten nog steeds 0-0. In het
laatste bedrijf wisselde  Rood-Wit
de keeper voor een extra veld-
speler. De druk op AthenA nam
toe, maar het team van Smit hield
stand en kwam bij een uitbraak
kort voor tijd zelfs op 0-1. Daarmee
stelde het de play-offs veilig. 

PRECIES NIKS
Daarin treft de ploeg nu eerst
Etten-Leur, de nummer 2 van Poule
A. “Dat wordt nog even puzzelen,
want ik weet precies niks van dat
team,” lacht Smit. “Ik weet amper
waar het ligt. Het zal ongetwijfeld
een sterke ploeg zijn, maar dat
geldt voor ons ook. Wij hebben

allemaal slimme gasten die dingen
snel oppakken. We gaan straks zien
hoe het gaat tegen Etten-Leur.”

AFSCHEID
De play-offs betekenen voor Smit
ook het sluitstuk van zijn periode
bij de heren van AthenA. Na dit
seizoen stapt hij over naar de
dames van de club. 

“Ik heb vijf jaar lang precies het-
zelfde gezegd tegen die gasten. Ik

denk dat ze het wel leuk hadden
gevonden als ik zou blijven. Maar
voor de boys is het goed een ander
geluid te horen. Ik maak zelf de
overstap naar de dames. Ik denk
dat ik daar meer kan toevoegen
dan ik bij de heren nog zou kun-
nen.”

NIET MOEILIJK DOEN
De toevoeging van Smit is onder
andere zijn nuchtere blik op hoc-
key. “Je moet duidelijk zijn in de

dingen die je wilt, maar verder niet
te moeilijk doen, vind ik. Als je
hockey te ingewikkeld maakt, komt
dat vaak niet ten goede van de
prestaties.”

Maar voordat de coach zijn focus
op de dames legt, wil hij eerst 
met AthenA voor de derde keer
promoveren. Een lastig karwei,
maar Smit weet als geen ander hoe
het moet. Dat heeft hij immers al
twee keer bewezen.

AMSTERDAM – De heren van AthenA zijn de laatste
jaren aan een indrukwekkende  opmars bezig. Het
team van coach Jorik Smit klom van de derde klasse op
naar de eerste klasse. Nu wachten de play-offs voor
promotie naar de Overgangsklasse.

Jorik Smit 
neemt afscheid
met play-offs

Ondanks haar lange carrière
maakte Lonneke relatief laat de
keuze voor hockey. “In de eerste-
jaars C speelde ik voor het eerst
competitie,” vertelt de captain.
“Het beviel goed en via de B kwam
ik in de A waar ik – als vroege leer-
ling – nog een derde jaar heb
gespeeld. Bij de overstap naar de
senioren kwam ik eerst in Dames
2, mede omdat we een hele grote
selectie hadden.”

AUTOMATISME
Bij Dames 2 zat Wilms kwalitatief
en qua fanatisme aan de
bovenkant. “In 2014 kwam ik na
een selectietraining wel in aan-
merking voor Dames 1. De eerste
seizoenen was het een automa-
tisme om elk jaar ‘gewoon’ door
te gaan. De laatste jaren sta ik
er bewuster bij stil. Sommige
teamgenoten stopten omdat zij
wat meer vrije tijd wilden.”

HOOGTEPUNT
Vorig seizoen vierde Weesp het
kampioenschap in de tweede
klasse en realiseerde dus ook
promotie. Daarmee schreef het
team geschiedenis. “Ik had kun-
nen stoppen op mijn hoogtepunt.

Maar toch wilde ik graag een
jaar eerste klasse hockeyen. Ook
omdat het op onze club nog niet
eerder is voorgekomen. Dat was
voor mij en het team een mooie
uitdaging.”

NAAST DE POT
Weesp kende in de eerste klasse
een lastig seizoen. De ploeg stond
geen enkel moment echt veilig.
“We begonnen met vier punten 
uit drie duels. In de reeks voor 
de winterstop hebben wij vaak 
nét naast de pot gepiest. Van de
14 wedstrijden verloren we er 9
met één goal verschil. We konden
het iedereen echt lastig maken,
maar als je iedere keer met lege
handen staat, wordt het wel
steeds zuurder.”

BURENSTRIJD
Na een coachwissel in de winter-
stop werd de draad in maart 

weer opgepakt. Het bleef echter
hard werken om resultaten te
boeken. “Maar in de drie
wedstrijden waar het er echt 
om ging, hebben we de punten
gepakt. Daarbij was vooral de
winst in de burenstrijd op Naar-
den heel belangrijk. We draaiden
een 1-0 achterstand om en won-
nen verdiend met 3-1. Daarna 
kon het niet meer mis gaan en
was handhaving zeker.”

VERTROUWEN
Volgend seizoen wil Wilms graag
nog een (elfde) jaar doorknallen.
“Ik ga gewoon weer selectie doen.
We hebben een nieuwe coach
voor de groep en trainen de hele
maand juni door. De selectie blijft
op één speelster na bij elkaar.
Iedereen wil graag bij het team
blijven. Wij horen ook echt in de
eerste klasse thuis. We hebben er
dus alle vertrouwen in.”

WEESP – Na een moeizaam seizoen handhaafden de dames van Weesp zich in de
eerste klasse. Een prestatie die goed werd gevierd. Zeker ook door Lonneke Wilms. 
De aanvoerder speelt al 10 jaar in dames 1. Voor die mijlpaal kreeg zij op de laatste
speeldag een gouden stick. Maar van stoppen is geen sprake.

Lonneke Wilms 10 seizoenen
bij dames Weesp
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Met coach Rick Mathijssen legde
Amsterdam in het najaar van 2023
al een nieuwe coach vast. Hij
wordt de opvolger van Taco van
den Honert. Mathijssen tekende
een contract voor drie jaar en
krijgt de tijd om het vaandelteam
terug te brengen waar het hoort. 

MOOIE MISSIE
Een uitdagende klus, al is de 
stap wel enigszins verrassend te 
noemen. De afgelopen jaren was
Mathijssen uitermate succesvol 
bij Bloemendaal. Met de Musschen
won hij in vier seizoen twee lands-
titels en drie keer op rij de Euro
Hockey League.

Desondanks koos de Amsterdam-
mer bewust voor een nieuw avon-
tuur bij de club waar hij al eerder
werkzaam was. “Ik wil heel graag
bijdrage om de ploeg weer om-
hoog te helpen,” melde de coach
bij zijn presentatie. “Ik heb het 
geloof dat we er binnen drie jaar
weer een topteam van kunnen
maken. Dat vind ik een onwaar-
schijnlijk mooie missie.”

SUCCESSEN
De nieuwe hoofdcoach is geen on-
bekende op Amsterdam. Van 2015
tot en met 2019 had hij de dames

van de club onder zijn hoede en
besloot deze periode met een Eu-
ropese titel en het landskampioen-
schap. “Wij zijn heel blij om Rick
weer te mogen verwelkomen bij
de club waar hij zo’n warme ge-
schiedenis mee heeft,” zegt Valerie
Smit, bestuurslid Tophockey van
AH&BC. “We kijken ernaar uit om
de komende seizoenen samen
mooie sportieve successen te 
vieren!”.

AFSCHEID
Die successen moeten wel worden
behaald met een fors gewijzigde
selectie. Van de huidige groep ver-
trekken veel spelers. De club
neemt afscheid van Chip Visscher,
Daan de Waal, Jan Cordes, Liam
Ansell, Mats de Haas, Valentijn
Charbon, Noud Schoenaker en
Daan Dekker. 

Ook clubicoon Valentin Verga
zwaait af. De 34-jarige middenvel-
der speelde maar liefst 17 seizoe-
nen in de hoofdstad. In september
wordt voor hem een speciale
afscheidswedstrijd georganiseerd.
Daarbij wordt groots uitgepakt om
de clublegende op een passende
manier te bedanken voor zijn
enorme betekenis in het Amster-
damse Bos. 

VERSTERKINGEN
Om het team te versterken legde
Amsterdam al enkele nieuwko-
mers vast. Zo maakt Karst Timmer
in de zomer de overstap van HGC,
waar hij zes seizoenen actief was.
De middenvelder krijgt gezelschap
van Casper Berkman, die even-
eens vanuit Wassenaar de stap zet
naar Amsterdam. De talentvolle
verdediger speelde twee seizoe-

nen voor HGC. Eerder was hij
actief bij Shinty en Schaerweijde. 
Beide spelers kiezen bewust voor
Amsterdam. “Ik geloof sterk in het
plan dat Amsterdam heeft voor de
komende jaren. Ik wil graag bijdra-
gen aan het verwezenlijken van
deze ambitie om landskampioen
te worden,” zo verduidelijkte Karst
Timmer zijn keuze.  

SCHOTSE MIDDENVELDER
Ook de Britse international Lee
Morton komt naar Amsterdam. De
Schotse  middenvelder is afkomstig
van de Engelse club Old Georgians.
Met die club was hij in maart nog
actief tijdens het EHL-weekend in
het Wagener Stadion. Eerder speel-
de Morton voor Reading. Komende
zomer is de middenvelder met
Groot-Brittannië actief op de
Olympische Spelen van Parijs. 

BROERS CASSIEM
Bijzonder is de komst van Dayaan
en Mustapha Cassiem. De Zuid-
Afrikaanse internationals maken
de overstap van HDM. Aanvaller
Dayaan is aanvoerder van het
Zuid-Afrikaanse nationale team.
Zijn broer Mustapha geldt als een
getalenteerde middenvelder. 

Beide spelers maakten internatio-
naal naam met hun optredens tij-
dens de Olympische Spelen van
2021 en het WK zaalhockey. Na de
zomer sluiten de broers aan bij de
ploeg van coach Rick Mathijssen. 

Joris Albers, Tophockey bij AH&BC,
licht de transfer toe: "De komst
van Dayaan en Mustapha naar
AH&BC onderstreept onze missie
om toptalent aan onze club te 
binden. Hun ervaring en vaardig-

heden op internationaal niveau
verrijken ons team en dragen bij
aan de wederopbouw van Heren
1. We volgen de broers al een tijd
en kijken uit naar het moment
waarop zij zullen spelen in het 
Amsterdam shirt.”-

AMSTERDAM – Het was 
niet het seizoen van de
heren van Amsterdam. 
De negende plek op de 
ranglijst zegt veel over het
moeizame jaar in de Tulp
Hoofdklasse. Evenals de
reactie en vooral de
opluchting na het gewon-
nen duel tegen Laren, in
maart. Een winst waarmee
de ploeg een belangrijke
stap zette voor lijfsbehoud.
Nu ligt de focus op het
nieuwe seizoen waarin 
veel anders wordt. 

Stevige basis

dames 

Amsterdam

Ook bij de dames van Ams-
terdam wordt druk gebouwd
aan de selectie voor het
seizoen 2024/2025. De club
verlengde in de afgelopen
weken de contracten van
Michelle Fillet, Fay van der
Elst, Marijn Veen, Sabine
Plönissen, Gabrielle Mosch
en Fiona Morgenstern

Dit seizoen strandde de ploeg
in de halve finales van de
play-offs waarin SCHC te
sterk was. Vijf speelsters van
Amsterdam maken deel uit
van de Oranjeselectie voor de
Olympische Spelen. Te weten:
Anne Veenendaal, Marijn
Veen, Freeke Moes, Maria
Verschoor en Felice Albers. 

Voor Maria Verschoor wor-
den het haar derde Spelen.
Felice Albers was ook al eens
eerder actief op het Olym-
pisch hockeytoernooi. Voor
keepster Anne Veenendaal
wordt het een bijzonder de-
buut. Zij is aangewezen als
eerste keepster van Oranje.

Amsterdam legt basis voor nieuwe successen
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ZONDAG

OPEN

A fgelopen winter heeft MHC
Forescate fors geïnvesteerd in

de verduurzaming van ons club-
huis. In samenwerking met Ingrid
Vogels van Green2live zijn er 168
zonnepanelen op het platte dak
geïnstalleerd. Ook zijn er zonne-
boilers aangeschaft voor het 
leveren van warm water van de
douches en is er een warmtepomp
gekocht waarmee we het clubhuis
warm stoken. De investering wordt
voor 40% gesubsidieerd door de
overheid i.v.m. verduurzaming.

Een groot voordeel van deze 
investering is dat we nu voor een
deel onze eigen energie produce-
ren en dus niet meer zo afhankelijk
zijn van een leverancier.Ten tijde
van de gascrisis hebben we helaas
gezien dat de grilligheid van de

energieprijzen onze financiën
kwetsbaar maakt. Daarnaast is het
zelf duurzaam opwekken van 
energie op termijn goedkoper dan
het inkopen.We verwachten dat
we in ongeveer zeven jaar de
investering hebben terugverdiend,
terwijl de panelen een verwachte
levensduur hebben van zeker 20
jaar.Tenslotte draagt de club 
dankzij deze investering ook nog

zijn steentje bij aan de strijd tegen
klimaatverandering.

Het komende jaar gaan wij 
bekijken of de verduurzaming 
voldoet aan de verwachtingen. Een
deel van onze energiekosten hangt
samen met het elektriciteitsver-
bruik van de lichtmasten die de
velden verlichten. Deze elektriciteit
kunnen we niet met de huidige

installatie produceren. Met behulp
van accu’s zouden we dat wel 
kunnen realiseren.Wellicht zullen
wij in de toekomst een aanvullende
investering in accu’s in overweging
nemen, mits dit kostentechnisch
interessant is.

www.green2live.net 

De temperaturen zijn nog vrij laag
maar de lente is overduidelijk
begonnen. De zon laat zich steeds
vaker zien. Dit is fijn, niet alleen
voor iedereen die graag buiten is,
maar het is ook gunstig voor de
opwekking van zonne-energie.

VERDUURZAMING CLUBHUIS MHC FORESCATE

Op de foto links Ingrid Vogels Green2Live en rechts Reinier Methorst bestuur MHC Forescate.
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De wedstrijden gelden als het
sluitstuk van de voorbereiding op
de Olympische Spelen. Voor de
Oranjeteams begint het toernooi
op 27 juli. Het tweeluik in Zwolle is
voor fans dus een mooie kans om
de teams nog een keer aan te
moedigen en hen veel succes te
wensen tijdens de Olympische
Spelen.

JAPAN
De Dames spelen in Zwolle twee
wedstrijden tegen Japan. Daarmee
treft de Oranjeselectie een Olymp-
ische deelnemer. De Aziatische
ploeg is op de Spelen in poulefase
een van de tegenstanders van
Oranje. Op zaterdag 3 augustus
staan beide teams in Parijs tegen-
over elkaar.

INDIA
De Heren komen twee keer in
actie tegen India. Eveneens een
Olympische deelnemer. In het
verleden behaalden de Indiërs al

12 Olympische medailles. De
meest recente was een bronzen
plak op de Spelen van Tokio. In
Parijs is Nederland ingedeeld in
Poule A. India speelt in Poule B.  

TICKETVERKOOP
Tickets voor de wedstrijden zijn
verkrijgbaar via hockey.nl/tickets.
De ticketprijs voor zondag 14 juli

en donderdag 18 juli bedraagt
voor volwassenen € 20,-. Voor de
jeugd tot  en met 14 jaar kost een
kaartje € 10,-. Op dinsdag 16 juli
betalen volwassenen € 25,- en
jeugd tot en met 14 jaar € 15,-.

BEREIKBAARHEID
HC Zwolle is goed bereikbaar met
het openbaar vervoer. Er zijn twee

bushaltes op minder dan 10
minuten lopen van het complex.
Kom je met de auto; dan kun je bij

je wedstrijdtickets een parkeertick-
et kopen voor P3. De kosten hier-
van bedragen € 15,-.  

Van Ass heeft gekozen voor
vertrouwde namen. Van de 16 
geselecteerde dames zijn er 15 
die vorig jaar de Europese titel 
behaalden in München. De enige
‘nieuwkomer’ is  Marleen Jochems.
De 24-jarige middenvelder van
Hurley gaat op voor haar eerste
grote toernooi. Vorig jaar maakte
zij haar debuut voor Oranje en
speelde inmiddels 16 interlands.
Na de zomer maakt Jochems overi-
gens de overstap naar SCHC. 

VEENENDAAL
Opmerkelijk is dat Anne Veenen-
daal aangewezen als eerste keep-
er. Daarmee krijgt de goalie van
Amsterdam de voorkeur boven 
Josine Koning, van Den Bosch. De
twee doelvrouwen ontlopen elkaar
nauwelijks, maar in het verleden
viel de keuze bij de belangrijkste
toernooien altijd op Koning. 

RESERVES
Pien Dicke, Rosa Fernig en keepster
Josine Koning zijn aangewezen als
reserves. Zij gaan ook meer naar
Parijs, maar mogen alleen in het
geval van blessures ingezet worden.
Fay van der Elst, Ilse Kappelle en
Julia Remmerswaal (K), zijn buiten
de selectie gevallen, maar zij blijven
wel de gehele zomer meetrainen. 

KEUZES
Voor bondscoach Paul van Ass was
de keuze niet gemakkelijk. “We zijn in
Nederland gezegend met geweldige
hockeysters. We hebben een grote
groep topspeelsters om uit te kiezen.
Voor ons als staf was het ook dit keer
geen eenvoudige opgave om tot
onze olympische basisselectie en drie
reserves te komen. Maar dit zijn de
namen waarmee we in Parijs gaan
strijden voor olympisch goud. Daar
hebben we met z’n allen het volste
vertrouwen in!”

Goed nieuws voor de Oran-
fans. Voor het vertrek naar
de Olympische Spelen in
Parijs komen de Oranjeda-
mes en Heren in juli nog
twee keer in actie. Dit voor
een dubbele ontmoeting
met Japan en India. De
duels worden gespeeld op
het complex van HC Zwolle. 

Bondscoach Paul van Ass heeft eind mei de selectie
bekend gemaakt van de OranjeHockey Dames voor
de Olympische Spelen in Parijs. De basisselectie
bestaat uit 15 speelsters en een keepster. Daarnaast
zijn drie reserves aangewezen die in het geval van
blessures ingezet mogen worden.

PROGRAMMA ZWOLLE
ZONDAG 14 JULI            15.00       Nederland – Japan              Dames 

DINSDAG 16 JULI           17.00       Nederland – Japan              Dames

DINSDAG 16 JULI           19.30       Nederland – India              Heren

DONDERDAG 18 JULI     19.00       Nederland – India              Heren

Felise Albers                  Amsterdam  

Joosje Burg                     Den Bosch    

Luna Fokke                    Kampong

Ybbi Jansen                    SCHC       

Marleen Jochems          Hurley     

Sanne Koolen                Den Bosch

Renée van Laarhoven       SCHC

Frédérique Matla            Den Bosch    

Freeke Moes                      Amsterdam

Laura Nunnink              Den Bosch

Lisa Post                         SCHC       

Pien Sanders                      Den Bosch

Marijn Veen                       Amsterdam  

Anne Veenendaal         Amsterdam

Maria Verschoor            Amsterdam

Xan de Waard                SCHC       

RESERVES                       

Pien Dicke (SCHC), Rosa Fernig en

Josine Koning (Den Bosch).

Olympische selectie Nederlandse hockeydames

OLYMPISCHE SELECTIE ORANJEDAMES

Uitzwaaiduels Oranje in Zwolle



Het hockeytoernooi start op zater-
dag 27 juli. De mannen van Groot-
Brittannië en Spanje openen het
toernooi dat volledig wordt ge-
speeld in het Yves-du-Manoir Sta-
dion. De hockeyarena ligt in Co-
lombes, een voorstad van Parijs,
en biedt plaats aan ruim 15.000
toeschouwers. 

POULES
In totaal nemen 24 landenteams
deel aan het Olympische hockey-
toernooi: 12 bij de heren en 12 bij
de dames. Deze landen zijn ver-
deeld over 4 poules. 

De Oranjedames spelen in poule
A tegen België, Duitsland, Japan,
China en Frankrijk. Poule B wordt
gevormd door Australië, Argenti-
nië, Groot-Brittannië, Spanje, Ver-
enigde Staten en Zuid-Afrika. 

De Oranjeheren spelen eveneens
in poule A. Daarin nemen ze het
op tegen Duitsland, Groot-Brittan-
nië, Spanje, Frankijk en Zuid-Afri-
ka. In poule B strijden België,
India, Australië, Argentinië, Nieuw-
Zeeland en Ierland. 

OPENINGSDUELS ORANJE
De Oranjeheren komen het eerst
in actie. Op zaterdag 27 juli wacht
om 12:45 uur Zuid-Afrika. Ook de
Nederlandse dames spelen op de-
zelfde dag hun openingswedstrijd.
Om 20:15 uur is gastland Frankrijk
de tegenstander. De laatste poule-
wedstrijden worden op zaterdag 3
augustus gespeeld. 

FINALERONDEN
Vanaf zondag 4 augustus starten
de kwartfinales bij de heren. De
dames volgen een dag later. Op 
6 (heren) en 7 augustus (dames)
staan de halve finales op het pro-
gramma. Op donderdag 8 augus-
tus wordt het herentoernooi afge-
sloten met de strijd om het brons
en de finale. De finaledag van 
het damestoernooi is vrijdag 9
augustus.  

NEDERLANDSE 
SCHEIDSRECHTERS
Coen van Bunge en Jonas van 't
Hek zijn door de FIH aangewezen
als scheidsrechters op de Olym-
pische Spelen in Parijs. Voor 
Van Bunge worden het zijn derde
Spelen. Tijdens de vorige editie,
op de Spelen in Tokio, leidde 
hij de finale. Van 't Hek maakt 
 zijn debuut op het Olympische
hockeytoernooi. 

Van 26 juli tot en met 11 augustus 2024 komen meer
dan 10.000 sporters naar Parijs voor het grootste sport-
evenement ter wereld: de Olympische Spelen. Het aller-
hoogste mondiale podium waar we gaan genieten van
prachtige prestaties. Zeker in het Olympische hockey-
toernooi waar de Oranjeteams voor Goud gaan. 

Toegang en tickets

De officiële kaartverkoop voor
de Olympische Spelen in Frank-
rijk verloopt direct via het orga-
nisatiecomité van Paris 2024.
Kaarten koop je via
tickets.paris2024.org. 

Naast hospitalitypakketten kun
je ook losse wedstrijdkaarten
aanschaffen. De prijs van een

ticket is afhankelijk van de
sport, de wedstrijd en de stoel-
categorie die je kiest.

CATEGORIE N
Voor het hockeytoernooi zijn er
vier verschillende prijscatego-
rieën: A, B, C en D. De kaarten
in categorie D zijn het goed-
koopst, daarvoor betaal je in
de poulefase 24 euro. In de A-
categorie kost een ticket dan

70 euro. Met een ticket heb je
in de poulefase toegang tot
twee wedstrijden die aanslui-
tend worden gespeeld. 

Vanaf de kwartfinales gelden
andere tarieven: 30, 50, 70 en
90 euro. Dit loopt verder op in
de halve finales. Voor een tic-
ket voor de finale betaal je 50,
90, 145 of 190 euro.

Geschiedenis 
In 1908 stond (heren)hockey voor
het eerst op het programma van
de Olympische Spelen. Engeland
werd de eerste Olympisch kam-
pioen. Op de edities van 1912 en
1924 ontbrak het hockey. In 1928,
op de Spelen in Amsterdam keer-
de de sport weer terug. Neder-
land bereikte toen de finale, maar
verloor met 3-0 van Indië. 

In 1980 werd het dameshockey
aan het olympische programma
toegevoegd, op de Spelen van
Moskou. Vier jaar later behaalden
de dames in Los Angeles het eer-
ste goud door in de finale Duits-
land te verslaan. Sinds 2004 be-
reikten de Nederlandse dames
altijd de finale. 

OLYMPISCHE MEDAILLES 
NEDERLAND
SPELEN        HEREN        DAMES
1928             zilver           
1936             brons          
1948             brons
1952             zilver
1984                                 goud
1988             brons          brons
1996             goud           brons 
2000             goud           brons
2004             zilver           zilver
2008                                 goud
2012             zilver           goud
2016                                 zilver
2020                                 goud

OLYMPISCHE SPELEN 2024

We gaan 
voor GOUD!

SPEELSCHEMA ORANJEHEREN
ZATERDAG           27 juli              12:45        Nederland - Zuid-Afrika

ZONDAG              28 juli              19:45        Nederland - Frankrijk

DINSDAG             30 juli              12:45        Groot-Brittannië - Nederland

WOENSDAG        31 jul               17:30        Nederland - Duitsland

VRIJDAG              02 augustus   10:30        Nederland - Spanje

ZONDAG             04 augustus                     Kwartfinales

DINSDAG             06 augustus                     Halve finales

DONDERDAG      08 augustus   14:00        Bronzen finale

                                                        19:00        Finale

SPEELSCHEMA ORANJEDAMES
ZATERDAG           27 juli              20:15       Nederland - Frankrijk

MAANDAG          29 juli              19:45       Duitsland - Nederland

WOENSDAG        31 juli              20:15        Nederland - China

VRIJDAG              02 augustus   12:45       België - Nederland

ZATERDAG          03 augustus   10:30        Nederland - Japan

MAANDAG          05 augustus                     Kwartfinales 

DINSDAG            06 augustus                     Halve finales 

VRIJDAG              09 augustus   14:00        Bronzen finale

                                                      20:00        Finale 

POULES HEREN

POULE A
Nederland
Duitsland 
Goot-Brittannië 
Spanje 
Frankijk 
Zuid-Afrika

POULE B
België 
India 
Australië 
Argentinië 
Nieuw-Zeeland
Ierland 

POULES DAMES 

POULE A
Nederland
België 
Duitsland 
Japan 
China 
Frankrijk

POULE B
Australië 
Argentinië 
Groot-Brittannië 
Spanje 
Verenigde Staten 
Zuid-Afrika
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A D V E R T O R I A L

STUDEREN AAN TIO 
BUSINESS SCHOOL
Onze lessen gaan verder dan het
traditionele klaslokaal: jij maakt
kennis met de praktijk en past
alles wat je leert direct toe. Je gaat
op bedrijfsbezoeken, bezoekt ver-
schillende events en gaat met pro-
jecten aan de slag voor echte be-
drijven. Met daarbij jaarlijkse
stageperiodes weet je precies wat
je later te wachten staat. Zo zor-
gen wij dat jij tijdens je studie al
een mooi cv opbouwt! Grote colle-
gezalen kom je niet tegen bij Tio.
In kleine klassen van gemiddeld
tien studenten krijg je les van er-
varen docenten die hun kennis en

expertise rechtstreeks uit het be-
drijfsleven halen. Dit maakt ons
onderwijs actueel, relevant en in-
spirerend.

TIO BUSINESS SCHOOL
AMSTERDAM
Maak jij van Amsterdam jouw stu-
diestad? Tio Amsterdam is de
grootste van al onze vestigingen,
maar blijft kleinschalig en per-
soonlijk. Je vindt deze vestiging op
slechts drie minuten lopen van
station Sloterdijk. Het is een mo-
derne vestiging met een tikkeltje
Amsterdamse bravoure en een in-
ternationaal karakter. Je kunt er-
voor kiezen om je studie in het

Nederlands of Engels te volgen.
De praktijk staat ook tijdens de
lessen centraal: proef de sfeer in
het restaurantlokaal, ga aan de
slag in de kookstudio of ontwikkel
je zakelijke skills in de boardroom. 

EEN PROGRAMMA OP MAAT
Samen met je persoonlijke studie-
coach werk je vanaf het begin van
je studie naar jouw dromen en
doelen voor de toekomst toe. We
gebruiken actuele tools uit het be-

drijfsleven en kijken naar wie jij
bent, wat je kunt en waar je in de
toekomst heen wil. Met een goede
dosis ambitie, inzicht in je sterke
punten en een goed plan zorg jij
dat jouw toekomstdromen werke-
lijkheid worden. Onze persoonlij-
ke, excellente en ondernemende
aanpak zorgt voor de beste studie-
resultaten.

MAATWERK
Dankzij onze kleinschaligheid en
intensieve begeleiding biedt Tio
ambitieuze studenten een pro-
gramma op maat. Tio biedt maat-
werk aan: 

• Topsporters
• Toptalenten in kunst en cultuur
• Ondernemers
• Excellente studenten
• Mantelzorgers
• Studenten met een 

ondersteuningsbehoefte

OVER TIO
Tio is ruim twaalf jaar marktleider
op het gebied van mbo-opleidin-
gen, hbo-bachelors, hbo-Associate
degrees en MBA's binnen de sec-
toren business & ondernemen,
hospitality & leisure, marketing,
sales & communicatie en makel-
aardij, ruimte & vastgoed. Wij
dagen onszelf elke dag weer uit te
excelleren en we stimuleren onze
studenten hetzelfde te doen.
www.tio.nl/vestigingen/amsterdam

SPONSOR VAN PINOKÉ, HURLEY,
HAARLEM EN NOG VEEL MEER
HOCKEYCLUBS!

Wij zijn Tio Business School, de beste hogeschool van
Nederland. Startpunt van jouw weg naar succes. 
Bij ons krijg je alle kansen om je dromen en ambities
waar te maken.

Tio Business School Amsterdam




